
Zápis z jednání školské rady 
 

Základní škola a mateřská škola Hrádek u Sušice, příspěvková organizace 
 
 

Dne: 14. 6. 2023 
Místo: ředitelna ZŠ Hrádek u Sušice 
 
Přítomni: Zuzana Hrabá, Ing. Michal Klíma, Mgr. Martin Roučka, Mgr. Ivana Klečková 

 
Program: 
 

1. Volba předsedy Školské rady 
2. Schválení jednacího řádu Školské rady 
3. Diskuze 
4. Závěr 

 
První setkání nově zvolené školské rady svolala ředitelka školy Ivana Klečková, která také přivítala všechny 

přítomné. Rodiče ve školské radě zastupuje paní Zuzana Hrabá, zřizovatele Ing. Michal Klíma a školu Mgr. 
Martin Roučka. 

Ředitelka školy konstatovala, že jsou přítomni všichni tři členové a školská rada je usnášeníschopná. Poté 
seznámila přítomné s návrhem programu jednání, který byl poté jednomyslně schválen.  

 
1. Prvním bodem schváleného programu jednání byla volba předsedy školské rady. 

- Předsedou rady je zvolen Martin Roučka 3 hlasy pro. 
 

2. Školská rada projednala a jednomyslně schválila Jednací řád školské rady. 
- Školská rada schvaluje Jednací řád 3 hlasy pro. 

 
3. Žádné další body školská rada neřešila.  V rámci diskuze paní ředitelka seznámila členy školské rady 

s nejbližšími stavebními akcemi – střecha, oplocení a hřiště mateřské školy a rekonstrukce jídelny. 
Paní Zuzana Hrabá informovala o možnostech, které nabízí MAS Pošumaví. Členové rady byli 
informováni o schválení projektu v rámci operačního programu Šablony JAK. 

 
4. Na závěr ředitelka školy poděkovala všem přítomným a připomněla, že další jednání svolává 

předseda školské rady. 
 
 
        
Mgr. Martin Roučka  ______________________________ 

 

Zuzana Hrabá  ________________________________ 

 

Ing. Michal Klíma  ________________________________                    

 

Mgr. Ivana Klečková  ________________________________ 


